



FIDELITY FUNDS
Société d'Investissement à Capital Variable
2a rue Albert Borschette
B.P. 2174
L-1021 Luxembourg
RCS Luxembourg B34036
Customer Service: +352 250 404 1
Fax: +352 26 38 39 38

21 August 2013

Dear Shareholder

Annual General Meeting of Fidelity Funds ("the Fund")

Please find enclosed the Notice convening the Annual General Meeting of the Fund that will be held on Thursday, 3 October 2013 at the registered office of the Fund in Luxembourg. The Annual General Meeting will commence at 12 noon local time.

We would ask you to complete and sign the enclosed Form of Proxy and return it to us in the envelope provided, irrespective of whether or not you intend to attend the meeting in person.

In line with the provisions of the Luxembourg law dated 17 December 2010, we would like to remind you that the audited Annual Report and Accounts will no longer be provided to Shareholders in hard copy as part of the Annual General Meeting notification. Instead, the audited Annual Report and Accounts for the year ended 30 April 2013 will be accessible on Fidelity's website www.fidelityworldwideinvestment.com/statutory/index.html.*

Shareholders may request to receive hard copy audited Annual Report and Accounts free of charge by contacting the registered office of the Fund or their usual Fidelity service centre.

Should you have any queries about the Annual General Meeting or about any aspect of your investment in the Fund, please contact the Fidelity Personal Investments Hotline at (852) 2629 2629.

Yours sincerely,

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Marc Wathelet".

Marc Wathelet
FIL (Luxembourg) S.A.
Corporate Director

*The website is not authorised by the SFC in Hong Kong and may contain information on funds which are not authorised by the SFC and may not be offered to the retail public in Hong Kong.

富達基金
Société d'Investissement à Capital Variable
2a rue Albert Borschette
B.P. 2174
L-1021 Luxembourg
RCS B34036
客戶服務 : +352 250 404 1
傳真 : +352 26 38 39 38

親愛的股東：

富達基金（簡稱「基金」）股東週年大會

隨函附上即將召開的基金股東週年大會通知，大會將於 2013 年 10 月 3 日（星期四）假盧森堡的基金註冊辦事處舉行。是次股東週年大會將於當地時間中午十二時正開始。

無論閣下是否有意親身出席股東週年大會，敬請填妥並簽署個人代表委任表格，並使用隨函的回郵信封寄回本公司。

根據日期為 2010 年 12 月 17 日的盧森堡法律條文，我們謹此通知閣下經審核年報和帳目不再以印刷本形式，隨股東週年大會通知向股東提供。股東可登入富達網頁 www.fidelityworldwideinvestment.com/statutory/index.html *下載截至二零一三年四月三十日止的經審核年報和帳目。

股東可聯絡基金的註冊辦事處或慣常蒞臨的富達服務中心，索取經審核年報和帳目的印刷新本，費用全免。

如閣下對股東週年大會或閣下於本基金的投資有任何疑問，歡迎致電富達個人理財熱線(852) 2629 2629 查詢。

此致



Marc Wathelet
FIL (Luxembourg) S.A.
法人團體董事

2013 年 8 月 21 日

*該網頁並未獲得香港證監會的認可，而且可能載有一些未獲香港證監會認可，及不會供香港零售投資者公開認購的基金資料。